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Výkonný výbor ObFZ Bratislava – mesto, Súmračná 27, 821 02 Bratislava 
 

 
 

Zápisnica č. 2 / 2024  
 

z rokovania Výkonného výboru ObFZ Bratislava – mesto konaného dňa 26.03.2024  
 v Bratislave, Súmračná 27. 

 
 
 
Prítomní :            pp. Derkay, Beliansky, Morávek, Lojdl, Ruc, Udvardy    
 
Pozvaní :             pp. Jakubec, Uram v zastúpení predsedu ŠTK 
                                     
Ospravedlnení : pp. Hudec, Bóc, Štofik, Somoláni, Skovajsa, Rafaj 
             
 

Program: 
 

1.Otvorenie, schválenie návrhu Programu 
2. Kontrola uznesení 
3. Informácie o prijatej a odoslanej pošte 
4. Hodnotenie Konferencie ObFZ Bratislava – mesto 
5. Vyhodnotenie Zimnej halovej ligy 
6. Vyhodnotenie priebehu súťaží  
7. Informácia predsedu z rokovania VV BFZ a Konferencie SFZ 
8. Diskusia a rôzne 
9. Záver 

 
 

K bodu 1 :  Otvorenie    
 
VV otvoril a rokovanie viedol predseda ObFZ BA-M p. Derkay, ktorý privítal všetkých prítomných. 
Následne predsedajúci navrhol schváliť program rokovania. 
K prednesenému návrhu nemali ostatní členovia VV výhrady a program schválili.  
 
Uznesenie 1/2/2024:  
 
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto schvaľuje program rokovania VV v súlade s predloženým 
návrhom.  
 
Hlasovanie: prítomných členov na zasadnutí 5: Za: 5, Proti : 0 , Zdržal sa: 0 
  
 

K bodu 2 :  Kontrola uznesení  
 
Kontrolu uznesení vykonal sekretár ObFZ BA - mesto p. Udvardy. Bolo konštatované, že termínované 
uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia i trvajúce uznesenia VV ObFZ BA-M boli splnené, okrem 
Uznesenia 3/1/2024, ktoré naďalej trvá.  
 
Trvajúce Uznesenie 3/1/2024: 
 
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto berie na vedomie vyhodnotenie mládežníckych turnajov, 
organizovaných Komisiou mládeže ObFZ Bratislava – mesto. Vyslovuje poďakovanie všetkým, ktorí 
sa podieľali a podieľajú na ich organizácii. Zároveň poveruje sekretára a členov VV zistiť možnosti 
prenájmu reprezentatívnejších priestorov pre usporiadanie Victory cupu v roku 2024 s prihliadnutím na 
spoločenský a športový význam tohto turnaja, ale zároveň aj na výšku nájmu za inú halu. Zároveň 
poveruje sekretára o preverenie možností získania finančných dotácii na usporiadanie mládežníckych 
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podujatí v rámci samosprávnych orgánov (BSK, MČ Ružinov, MČ Nové mesto, magistrát Hl. mesta 
BA). - trvá 
 
 

K bodu 3 :  Informácie o prijatej a odoslanej pošte 

  
Sekretár ObFZ BA-M informoval o prijatej a odoslanej pošte, ktorá bola vybavovaná v čase od 
posledného zasadnutia VV a to najmä: 
 
Odoslaná pošta:  
 

1. Potvrdenia o členstve pre športovú školu hráčov pôsobiacich v mládežníckych súťažiach 

ObFZ BA – mesto. 

Prijatá pošta:  
 

1. Faktúry za prenájom haly na ZHL, za prenájom konferenčnej miestnosti na konferenciu ObFZ 

BA – mesto a za prenájom konferenčnej miestnosti na Zimný seminár rozhodcov a delegátov. 

2. Žiadosť klubu Futbalová komunita Kozmos o vetovanie rozhodcu Knoppa a delegáta Chalku. 

3. Žiadosť Pána Randu o výnimku z vekovej hranice pre vykonávanie funkcie Delegáta. 

4. Prerozdelenie príspevkov kredity 2024 zo SFZ. 

 
Uznesenie 2/2/2024: 

Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto berie na vedomie informáciu o prijatej a odoslanej pošte. 
Žiadosti z Prijatej pošty pod poradovým číslom 2. a 3. sú plne v kompetencii KR ObFZ BA – mesto, 
ktorú vyzýva zaujať stanovisko v súlade s jej pravidlami. 
 
Uznesenie 3/2/2024: 

Výkonný výbor ObFZ Bratislava – mesto poveruje sekretára poslať tabuľku prerozdelených príspevkov 

členom ObFZ BA – mesto. 

Hlasovanie: prítomných členov na zasadnutí 5: Za: 5, Proti : 0 , Zdržal sa: 0 

 
 

K bodu 4 :  Hodnotenie Konferencie ObFZ Bratislava – mesto 
 
Predseda ObFZ Bratislava – mesto stručne zhodnotil priebeh Riadnej konferencie ObFZ Bratislava – 
mesto, konanej dňa 14.02.2024. Skonštatoval, že konferencia mala hladký priebeh a konštruktívnu 
diskusiu, ktorá sa týkala najmä oblastí z ISSF – systému, Futbalnetu a spolupráce so samosprávnymi 
orgánmi. 
 
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto berie na vedomie hodnotenie Konferencie bez pripomienok. 
 
 

10.K bodu 5 :  Vyhodnotenie Zimnej halovej ligy 
 
ZHL prebehla podľa schválených propozícií bez podstatných problémov ( okrem termínov odohratia 
jednotlivých kôl, ktoré boli prenajímateľom haly potvrdzované neskoro ). Priebežné výsledky, vrátane 
konečného umiestnenia, boli zverejňované na zväzovej stránke.  
Štartovné a pokuty boli zahrnuté do mesačných zberných faktúr.  
Úhradu paušálov rozhodcov zabezpečil sekretariát po predložení podkladov od KR.  
 
Uznesenie 4/2/2023:  

Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto berie na vedomie vyhodnotenie ZHL a zaväzuje predsedu KM 
zosúladiť účasť vekových kategórií na ZHL v nasledujúcom ročníku 2024 /2025 so ZHL, ktorú poriada  
ObFZ BA – vidiek tak, aby neboli účastníkmi obidvoch podujatí rovnaké vekové kategórie. 
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K bodu 6 :  Vyhodnotenie priebehu súťaží              
 
Po odohratí úvodných kôl jarnej časti sa nevyskytli žiadne podstatné nedostatky a súťaže sa rozbehli 
bez problémov. 
 
Výkonný výbor ObFZ Bratislava - mesto berie na vedomie vyhodnotenie priebehu súťaží. 

 
  

11.K bodu 7 :  Informácia predsedu z rokovania VV BFZ a Konferencie SFZ 
 
Predseda ObFZ BA - mesto p. Derkay podal členom výkonného výboru informácie zo zasadnutia VV 
BFZ, konaného dňa 12.03.2024, ako aj z Konferencie SFZ, konanej dňa 01.03.3024 v Poprade 
a Konferencie BFZ, konanej dňa 14.03.2024 v Bratislave. 
 
VV BFZ berie na vedomie tieto informácie z VV BFZ a konferencií SFZ a BFZ. 
 
 

K bodu 8 :  Diskusia a rôzne 
 
Sekretár ObFZ predložil členom VV na schválenie Dobrovoľnícku zmluvu na rok 2024 s členom KR 
ObFZ p. Andrejom Chromým, ktorou sa ObFZ zaviazal uhrádzať náhrady za obsadzovanie súťaží 
ObFZ Bratislava – mesto vo výške 50,-Eur za každé obsadenie.  

Uznesenie 5/2/2024:  

VV ObFZ Bratislava – mesto schvaľuje uzavretie Dobrovoľníckej zmluvy a súhlasí s navrhnutými 
zmluvnými podmienkami.  

Hlasovanie: Počet prítomných v čase hlasovania 5: Za: 5, Proti : 0 , Zdržal sa: 0 
 
Ďalšie diskusné príspevky prítomní nemali. Svoje pripomienky a námety prebrali v rámci 
iných bodov programu. 
 
   
K bodu 9 :  Záver 
 
Pretože bol program rokovania vyčerpaný, predseda ObFZ Bratislava - mesto p. Derkay poďakoval 
prítomným za aktívnu účasť a rokovanie VV ukončil.  
 
 
 
Zapísal  : Mgr. Ľubomír Udvardy, sekretár ObFZ Bratislava - mesto, v.r. 
Schválil : Ing. Pavel Derkay, predseda ObFZ Bratislava - mesto, v.r. 
 
 
 


